
Technische vragen CDA Hoorn 

Agendapunt 5.2 Cultuurnota 2025-2032 

Algemene raadscommissie dinsdag 8 oktober 2024  

Beste raadsleden, 

Mevrouw Dekker heeft op 3 oktober 2024 technische vragen gesteld over agendapunt 5.2 
Cultuurnota 2025-2032. 

Onderstaand treft u de vragen en de beantwoording aan. Deze zijn gepubliceerd in IBabs. 

Bijlage 1; pagina 18 ; de gemeente blijft tot 2027 verantwoordelijk voor de bekostiging van de Stichting 
Streekomroep West-Friesland. 

1. Waarom is er niet voor gekozen om een mediabeleid op te stellen tot 2027, in samenspraak met 
de andere Westfriese gemeenten? 
Antwoord: De Westfriese gemeenten hebben aangegeven geen behoefte te hebben aan het 
opstellen van mediabeleid. Dit heeft verschillende redenen. Het heeft geen prioriteit, er is te 
weinig ambtelijke capaciteit, het stelsel verandert per 1 januari 2027, maar ook worden de 
Mediawet en de richtlijnen vanuit het Commissariaat voor de Media als voldoende basis 
beschouwd. Dit geldt ook voor de gemeente Hoorn. Als er extra taken bij de lokale omroep 
belegd worden (via nieuw beleid), dan moet daar ook budget voor zijn.  
 
 

2. Wordt het richtsnoerbedrag per huishouden vanaf 2025 naar de landelijke norm van 1,62 euro 
aangepast, eveneens in samenspraak met de andere Westfriese gemeenten? 
Antwoord: Ja.  
 
 

3. Bent u in gesprek met Stichting Streekomroep West-Friesland over andere mogelijkheden van 
ondersteuning, los van de aanvullende financiering die reeds in 2023 aangevraagd is? 
Antwoord: Er loopt nog een bezwaarschrift (en in enkele gemeenten een beroepszaak) over 
de gevraagde aanvullende financiering in 2023. De uitslagen hiervan zijn nog niet bekend, 
maar wel bepalend voor de toekomst. Op dit moment lopen er geen verdere gesprekken 
over extra ondersteuning.  
 
 


